
Knelpunt fractie Suggestie/opmerkingen (Re)Actie

Communicatie

Communicatie is van onvoldoende kwaliteit.

- boodschap te complex

- te weinig toegesneden op de ontvanger-

niet duidelijk wat bij welk afval hoort D'66 Brieven meer personaliseren

In het voorstel is opgenomen dat meer 

ingezet wordt op maatwerk in communicatie met 

een bijbehorende extra buget

D'66

Maatwerk op basis van 

bevolkingssamenstelling, ideeën van 

buurtbewoners en praktijkervaring  

handhavers in communicatie op hotspots

In het voorstel is opgenomen dat meer 

ingezet wordt op maatwerk in communicatie met 

een bijbehorende extra buget

D’66

In gesprek gaan met de bewoners van 

hotspots; gezamenlijke raadsactiviteit of als 

canvas  activiteit voor de collegepartijen

In gesprek gaan met bewoners (en 

ondernemers)doen we:

 1. samen met Cyclus over het oplossen van enkele 

knelpunten in de binnenstad

2. via de buurtvoorlichters die op een aantal 

locaties bij bewoners aanbellen 

D'66

Gerichte communicatie met "HBO studenten" 

die deur

 aan deur het systeem uitleggen

Hiervoor zetten we de buurtvoorlichters in. 

In het voorstel is opgenomen dat meer ingezet 

wordt op maatwerk in communicatie met een 

bijbehorend extra budget

D’66

- Gerichte communicatie met "HBO 

studenten" die deur aan deur het systeem 

uitleggen. Daar waar veel migranten wonen: 

zorg ervoor dat er meertalig deur aan deur 

gecommuniceerd kan worden. Nieuwe folders 

te maken in overleg met een goed 

communicatiebureau.

Hiervoor zetten we de buurtvoorlichters in. 

In het voorstel is opgenomen dat meer ingezet 

wordt op maatwerk in communicatie met een 

bijbehorend extra budget



Knelpunt fractie Suggestie/opmerkingen (Re)Actie

D'66

Communicatie via websites en inloggen is 

achterhaald. Je zou je persoonlijke gegevens 

aan de cyclusapp kunnen koppelen en daarin 

de financiële prikkel, 

de bijdrage van de betreffende buurt 

bewoners centraal kunnen zetten

Wij blijven de technologische ontwikkelingen

 volgen. Waar mogelijk maken we daar gebruik van 

binnen de financiële mogelijkheden.

D"66

Bekijk met grafische scholieren of studenten 

aan de kunstacademie, hoe je de 

vuilverzamelplekken kan verfraaien en/of kan 

gebruiken om de boodschap van ASL verder 

onder de aandacht te brengen.

In het voorstel is opgenomen dat meer 

ingezet wordt op maatwerk in communicatie met 

een bijbehorende extra buget

GBG/SGP

pictogrammen op containers om scheiden

 te bevorderen

Er is dit jaar een folder met pictogrammen 

verspreid 

CDA

Zet bij communicatie in op positieve

 impulsen Dit is het uitgangspunt

SGP

Stel een speciaal telefoonnummer voor 

vragen van

 bewoners

Er is gekozen voor één klantcontactcentrum waar 

alle vragen van bewoners binnenkomen. Er is nog 

wel een apart emailadres voor vragen over Afval 

Scheiden Loont, afvalscheidenloont@gouda.nl

PvdD

Zet meer in op afvalpreventie (zero waste 

project, invoering Ja Ja Sticker)

Waar mogelijk wordt informatie gegeven over

 afvalpreventie

D’66

Betrek bewoners bij  het afvalprobleem, door 

te vertellen wat er met de afvalstromen 

gebeurt en hoe zij waaraan hebben 

bijgedragen (bewustzijn verhogen) en hoe zij 

zelf verantwoordelijkheid kunnen nemen voor 

de netheid in hun buurt

In het voorstel is opgenomen dat meer 

ingezet wordt op maatwerk in communicatie met 

een bijbehorende extra buget
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CDA

Pas de Communicatie Activatie Strategie 

Instrument (CASI) van het Ministerie van AZ 

toe Waar mogelijk maken we hier gebruik van

50+

Informatie vertstrekken over hoe afval 

gescheiden moet worden

Er is dit jaar een folder met pictogrammen 

verspreid 
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PMD

Grote hoeveelheid zakken op straat op bijna 

alle  dagen van de week.

Verzamelcontainenrs altijd vol. CU

Andere inzamelmethode voor PMD 

toepassen;

- ombouwen restafvalcontainers naar PMD

- perscontainers voor PMD Dit is opgenomen in het voorstel

SGP/GL

PMD vaker inzamelen/PMD twee keer per 

week

 inzamelen

Dit raden wij af. Wij zien meer in het gebruik

van ondergrondse containers

D’66 Plaatsen van perscontainers Dit is opgenomen in het voorstel

D’66/SP

Bij ondergrondse containers is misbruik 

(vervuiling met 

restafval) niet te controleren.

Dit is een mogelijk nadeel dat moet worden 

afgewogen tegen het 

negatieve beeld door grote hoeveelheden zakken 

op straat. 

PvdA

Zorg dat inzameling op een vast tijdstip 

gebeurt zodat bewoners daar op kunnen 

vertrouwen

Een vast inzameltijdstip legt Cyclus onnodige 

beperkingen om de inzameling zo efficiënt 

mogelijk te doen. Hiervoor is flexibiliteit nodig. Wij 

willen de regels wel aanpassen in die zin dat 

inwoner hun afval ook de avond voor de dag van 

inzameling mogen aanbieden. 

VVD

Wat zijn de kosten en opbrengsten van

 PMD Hierover wordt een apart voorstel voorgelegd

VVD

Blijf op zoek naar de meest duurzame en 

doelmatige methode.

 Vergeet nascheiding niet.

Anders dan de financiële problemen bij de AEB in 

Amsterdam, die ook aan nascheiding deed,  zijn er  

nog geen ontwikkelingen te melden.
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GFT

Afval valt naast containers D’66

Ergonomie/bruikbaarheid  containers 

verbeteren. Dit is opgenomen in het voorstel

Plaatsing GFT containers GBG Onderzoek eerst behoefte van bewoners

Uitgangspunt is vervangen van alle bestaande 

containers onder meer  omdat de huidige 

onvoldoende capaciteit hebben. Waar mogelijk 

wordt met wensen van bewoners rekening 

gehouden

Containers vaak vol GBG Containers vaker legen Dit is inmiddels met Cyclus afgesproken

CU

Bevorder plaatselijk composteren bijv. met 

wormenhotels

Wij ondersteunen bewonersinitiatieven waar 

mogelijk. 

Knelpunt fractie Suggestie/opmerkingen

Papier

Opening te laag voor mensen die niet in een  

rolstoel zitten D’66 Twee openingen in de container

Als de bestaande containers zijn afgeschreven zal 

onderzocht worden of er alternatieven zijn die 

binnen de financiële kaders vallen. 
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Grof vuil

Veel dumping van grof vuil SP/PvdD Stel weer een grofvuildag in.

We stimuleren juist om afval naar het ABS te 

brengen omdat daar afval 

gescheiden kan worden aan de bron.

 Een grofvuildag in combinatie met Afval Scheiden 

Loont wordt zeer sterk afgeraden  omdat de 

praktijk in Bergambacht uitwees dat bewoners dan 

al hun afval  opsparen en alles op de grofvuildag 

op straat zetten. 

D’66 Prijs voor ophalen grofvuil is te hoog

Bewoners betalen € 40 voor het ophalen van 

grofvuil. Het uitgangspunt is "de vervuiler betaalt" 

is hier niet volledig doorgevoerd. De kosten 

bedragen € 60.

SGP Stel een kliklijn in

Bij het meldpunt openbaar gebied kunnen 

meldingen anoniem gedaan

 worden

CU

Welke kosten zijn met handhaving

 gemoeid?

De totale kosten voor de inzet van Stadstoezicht 

op illegaal aangeboden

 afval bedragen € 229.701,--. Hiervan is € 135.250,-- 

structureel; dit is de inzet op handhaving zoals dit 

in de jaren voor de invoering  van Afval Scheiden 

Loont werd gedaan. In 2018 is dit bedrag verhoogd 
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CDA

Niet meteen beboeten, eerst 

waarschuwen

 Voor het opzetten en bijhouden van een 

administratie die voldoet aan

 alle geldende eisen en tegelijkertijd voor 

medewerkers op straat direct te raadplegen is, is 

nieuwe hard- en software nodig. De kosten 

daarvan kunnen wij niet goed inschatten. 

 Daarnaast zijn er diverse extra administratieve 

handelingen nodig zoals onder meer het opstellen 

en versturen van waarschuwingsbrieven, 

beantwoorden van telefonische en schriftelijke 

vragen. 

Onder deze omstandigheden beperkt 

waarschuwen de effectiviteit van de handhaving 

onevenredig veel. 

CDA

Gebruik meer boodschappen als”in deze 

straat doet (bijna) iedereen zijn afval in de 

containers

Binnenkort worden op enkele hotspots dergelijk 

borden geplaatst. 

GoPo

Strenger handhaven bij bijplaatsingen naast 

containers

Er zijn in 2018 1000 boetes uitgedeeld. 

Hier gaan we mee door. 

VVD

Extra capaciteit inzetten op opruimen van 

zwerfafval (waaruit wordt dat betaald?)

Toezicht en handhaving op (zwerf)afval wordt 

betaald uit de opbrengst van de 

afvalstoffenheffing



Knelpunt fractie Suggestie/opmerkingen (Re)Actie

Restafval

Er zijn te weinig mogelijkheden om kleine  

hoeveelheden restafval aan te bieden D’66

Meer mogelijkheden voor 30 liter zakken over 

de hele stad. 

Wel mogelijkheden voor 60 liter behouden. Dit is opgenomen in het voorstel

GL

Onderzoeken in hoeverre 30 liter de 

standaard zou moeten zijn

 (kosten, voor-en nadelen) Dit is opgenomen in het voorstel

CU

Bevorder de mogelijkheid van 30 liter 

trommels Dit is opgenomen in het voorstel

Efficiënter inzamelen CU

Onderzoek wat een logisch moment is om 

restafval centraal te geen inzamelen

Om te kunnen voldoen aan de landelijke 

doelstelling van 30 kg restafval 

per inwoner per jaar zijn vergaande maatregelen 

nodig.  Centraal inzamelen zou één van die 

maatregelen kunnen zijn

SP

Hoe ga je in de binnenstad voorkomen met 

inwoners ver moeten lopen naar 

ondergrondse containers

Dit is niet altijd te voorkomen. Openbare ruimte in 

de binnenstad is nu eenmaal schaars. 

D'66

Het is in de huidige tijd voorstelbaar dat als de 

container vol is je verwezen wordt naar de 

volgende niet volle container en dat je daar 

dan ook je afval in kan gooien.

 (of ontwikkel een app die iets dergelijks 

doet). Ook dat een signaal aan cyclus wordt 

gegeven t.a.v. het legen de volgende dag. Ik 

snap überhaupt niet waarom

 restafvalpasjes gekoppeld zijn aan een 

container.

Het huidige pasjessysteem laat niet toe dat 

bewoners kunnen kiezen

 waar ze hun afval in gooien. Dit systeem is 

verouderd en moet binnen enkele jaren worden 

vervangen. Het nieuwe systeem heeft meer 

mogelijheden.
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Bedrijven

Verpakkingen niet altijd goed te recyclen PvdA/GL/

Maak afspraken met lokale ondernemers over 

het gebruik van beter te recyclen  

verpakkingsmateriaal

Het zijn de producenten die verpakkingen 

ontwerpen en produderen. Dit zijn geen Goudse 

ondernemers. 

 Lokale ondernemers,  die de producten verkopen 

aan de consument,  hebben daar net zo weinig 

invloed op als lokale overheden.

Afvalpreventie PvdD

Stel Goudse (boodschappen) tassen 

beschikbaar met

 Goudse reclame Dit nemen wij in overweging

Knelpunt fractie Suggestie/opmerkingen (Re)Actie

Luiers

Cu

Stel de mogelijkheid in om luiers gescheiden 

aan te  bieden

Onderzoek bij andere gemeenten wijst uit dat een 

verhoging van de afvalstoffenheffing met  € 6 tot € 

9 nodig is. Onder deze omstandigheden achten wij 

gescheiden inzameling van luiers nog niet 

wenselijk.

Cu

Communiceer meer over herbruikbare

/wasbare luiers

Waar mogelijk wordt informatie gegeven over 

afvalpreventie
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Overige

D’66

Betere balans tussen het aanbieden van vuil 

en het legen  van containers

Met Cyclus is afgesproken dat containers nooit vol

 mogen zijn. 

D’66

Ga bij aanbestedingen aandacht besteden aan 

de totale milieu impact. Ook het over grote 

afstanden vervoeren van afval, belast het 

milieu

 Bij aanbestedingen voor de verwerking van afval 

wordt  geselecteerd op drie aspecten, prijs, 

duurzaamheid (CO2 en  SROI) en service.  Het gaat 

om de juiste balans.

D’66

Bekijk in regionaal verband (met bijv. 

Rotterdam als grote stad) of er draagvlak te 

vinden is voor problemen  die nu bestaan in 

de afvalketen en mogelijke oplossingen.

De NVRD en Rijkswaterstaat leefomgeving hebben 

websites met oplossingen uit de praktijk. 

Van deze informatie alsmede de contacten wordt 

regelmatig dankbaar gebruik gemaakt.

GL Zet in op statiegeld

Gouda heeft het statiegeldakkoord getekend. Voor 

invoering van

statiegeld is landelijke regelgeving nodig. 

PvdD

Wat zijn de uitkomsten van gespreken met 

vertegenwoordigers van ouderen en inwoners 

met lichamelijk beperkingen

We hebben enkele keren gesproken met de 

vertegenwoordigers. De conclusie is dat er 

maatwerk nodig is. Waar mogelijk doen we dat 

binnen de financiële mogelijkheden.


